
ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ŠKOLSKÉ RADY 

ZŠ ŘEČANY NAD LABEM   DNE  6. 2. 2023 

 
Přítomni:    Mgr. V. Danielová, Mgr. J. Vohralíková, Ing. M. Matoušková, Mgr. M. Janouchová,  
                     Ing. J. Křivka  
 
Omluven:   Mgr. P. Sobotková 
Host: Mgr. N. Doubravová 
 
Program:        

1. Přivítání, seznámení s programem 
2. Rozpočet školy 
3. Změny ve Školním řádu  
4. Diskuse, různé 

 

1. Přivítání, seznámení s programem 
     Mgr. Danielová přivítala přítomné a seznámila je s programem.  
 
2. Rozpočet školy 
 
     Ředitelka školy Mgr. Doubravová podala informaci o sestavení rozpočtu a vysvětlila jeho navýšení 
v letošním roce z důvodu rostoucích cen energií. Dále informovala o plánech a opravách v letošním 
roce (oprava schodu před hlavním vstupem do ZŠ, dodělání dlažby v přístřešku pro kola, nákup 
nových herních prvků do MŠ, malování o hlavních prázdninách, nákup nových projektorů do tříd, 
vybudování nových stropních podhledů v MŠ…). 
     Paní starostka Ing. Matoušková seznámila přítomné s další etapou přestavby ve školní jídelně.                       
     K rozpočtu na školní rok 2023 nebyly připomínky a byl schválen. 
 
3. Změna ve Školním řádu 
 
     Mgr. Doubravová informovala o úpravě ve školním řádu, která se týká užívání omamných látek a 
jejich nošení do školy.  Úprava ve ŠŘ byla jednohlasně schválena. 
 
4. Diskuse, různé 

- Paní ředitelka informovala, že v současné době je na naší ZŠ 17 ukrajinských žáků. 
Všichni se účastní výuky. Mají posílenou hodinu ČJ a na žádost rodičů jsou uvolněni z NJ. Učí 
se AJ, tím je splněna podmínka výuky dvou cizích jazyků. 

- I nadále probíhá doučování žáků, to se mění podle potřeby žáků. 
- Mgr. Doubravová informovala o průběhu Externích kroužků Východní Čechy na naší škole a v 

MŠ. Zaznamenali jsme stížnosti z řad rodičů. Paní ředitelka provedla na kroužku AJ hospitaci, 
se kterou nebyla spokojena. Vedoucí bylo doporučeno, jak vést hodinu, aby byla zajištěna 
kázeň. Jestliže nedojde k nápravě, škola ukončí v dalším školním roce s organizací spolupráci. 

- Paní ředitelka informovala o vysoké nemocnosti personálu v MŠ, ŠJ i ZŠ od září 2022.  
- Ing. Matoušková vznesla dotaz ohledně školního psychologa. Upozornila, že přijde dotazník 

ohledně této problematiky. Mgr. Doubravová uvedla, že už psychologa shání dva roky, 
bezúspěšně. Škola bude mít nárok na  ½ pracovního úvazku tohoto pracovníka v rámci Šablon 
JAK od září 2023. 



- Mgr. Janouchová vznesla dotaz, zda české děti musí mít výuku 2 cizích jazyků. Mgr. 
Doubravová – výuka 2 cizích jazyků je podle RVP pro žáky dosud povinná. 

 
- Mgr.Doubravová informovala, že zápis pro ukrajinské děti (zatím víme o 2) proběhne 

v řádném termínu – duben ZŠ,  květen MŠ 2023. 
 
 

 

 
Zapsala: Mgr. Jana Vohralíková 

 

Četli: 


